
  

 

Aanwezig: 22 mensen 

1. Opening 
De voorzitter opent de tweede dorpstafel van 2022 en heet Pauline Joosten 
(Wethouder)  en Anne ten Cate  (WMO raad), Elvina van Koulil (Krinkels) en Luc 
Willems (gebiedscoordinator gemeente) van harte welkom. 

 
2. Mededelingen 

Geen mededelingen 
 

3. Verslag vorige vergadering 
Er komen vele punten weer terug op de agenda van vanavond. Dit komt deels 
doordat het gaat om grote projecten, die nu eenmaal een lange voorbereiding 
vergen en bovendien is er dan de afhankelijk van externe partijen (voorbeeld 
Rijkswaterstaat). 
 

4. Onderhoud openbare ruimte presentatie 
Aan de hand van een Power Point vertelt  Elvina van Koulil van bedrijf Krinkels 
Groenonderhoud, die namens de gemeente Moerdijk het onderhoud van de 
openbare ruimte verzorgt, over de uitvoering hiervan. Zij zijn alleen actief binnen de 
bebouwde kom van de dorpskernen en niet in het buitengebied. 
De snoei van de bomen zijn ingepland . Het onkruid  is onder te verdelen in 
kwaliteiten: 
- A (rond kerken, monumenten, belangrijke gebouwen/ plekken) 
- B (de bebouwde kom) 
- C (industrieterreinen)  
Als u iets ziet wat niet hoort, zoals zwerfafval, ongelijkheid in stoepen, enz gebruik 
dan voor deze meldingen dan aub ”de buiten beter app”… het kan soms wel enkele 
dagen duren voordat de klacht verwerkt is! Maar je krijgt wel een meldingsnummer! 
De informatiebus van Kinkels komt in alle kernen… zie op de website van de 
gemeente wanneer en waar. 
Wanneer de veeg/ borstelwagen langs komt kunnen we vanaf maart in de bode zien 
Er kwam een verzoek van om bij de prikkelbosje na het snoeien graag beter 
restanten weg te vegen. Nu komen de grote sterke stekels in de fietsbanden en 
onderkant schoenen.(actie) 



Toch kan de informatie nog  beter doorgegeven worden, de Moerdijk Bode wordt 
niet altijd bezorgd, Tip: via Pestallozzihuis, facebookpagina 
 
 

5. Kernkaart Heijningen 
De gemeente heeft voor alle kernen een kaart gemaakt waarop de belangrijkste 
ontwikkelingen voor die kernen zijn weergegeven, dus ook voor Heijningen. Het boek 
met alle kernkaarten is in te zien in het Pestalozzihuis. Het is de bedoeling om die 
kaarten periodiek te actualiseren, zodat steeds de juiste informatie te zien is. Op 
termijn zullen de kaarten een digitale opzet krijgen en zal er ook informatie van de 
samenwerkende partners zoals bijvoorbeeld Woonkwartier en Surplus op te vinden 
zijn. Op deze wijze zorgen de kernkaarten voor meer duidelijkheid zowel binnen als 
buiten het gemeentehuis. De kaarten kunnen ook geraadpleegd te worden via 
www.gebiedsplannen.nl. 
 

 
6. Toekomst Basisschool  “T Kompas” Heijningen 

Elize Dingemans, vrijwillige adviseur MR school en Annemiek, een betrokken ouder 
van de MR geven een korte toelichting. De MR heeft eerst alle mogelijkheden 
bekeken om de school te behouden met de stichting “De Waarden.” 
Daarna gingen ze zelf kijken naar andere stichtingen voor samenwerking. Met 
stichting ABBO uit Bergen op Zoom zijn ze nu in gesprek gegaan. ABBO is in principe 
bereid zijn om de school open te houden en zij zien ook de uitdaging om de school in 
de  toekomst te kunnen behouden, mede gelet op de rol van de school in het dorp en 
de relatie met de leefbaarheid. Stichting “De Waarden” wil op zich wel meewerken 
aan de overdracht. 
Knelpunt is wel het onderhoud van het pand. Hier is weinig in geïnvesteerd in de 
afgelopen jaren! Voor 1 januari komt hier duidelijkheid over wie welke kosten op zich 
gaan nemen. 
Wethouder onderwijs denkt hier ook in mee. Pand is eigendom van de gemeente, 
maar degene die het gebruikt zorgt voor het juiste onderhoud. College kan om advies 
worden gevraagd op het gebied van kwaliteit onderwijs en over kwaliteit van het 
gebouw. ABBO zou later ook graag aan willen schuiven bij de dorpstafel als er meer 
bekend is.(actie) 
 

 
7. Geluidsproblematiek Rijksweg A4 

Jasper Visser geeft een korte toelichting. De hoogte van de geluidsschermen is 
bekend en op sommige plekken helaas niet hoger dan 1 meter maar dat staat vast. 
Uitvoering begin 2023 zal niet gehaald worden. Het wordt naar verwachting pas eind  
2023 voordat de eerste schop de grond in zal gaan.  Jammer dat Rijkswaterstaat niet 
wat sneller acteert, maar daar is helaas weinig aan te doen. 
Het aantal decibellen bepaalt de hoogte van de schermen, dat is wettelijk zo 
geregeld. Na de bouw van de geluidsschermen wordt er door Rijkswaterstaat 
gemeten wat het effect is van de schermen en of die dus het beoogde effect hebben 
gehad. 
Overigens is ook stikstof nog een probleem, wat het proces kan vertragen! 

http://www.gebiedsplannen.nl/


 
8. Woningbouwontwikkelingen 

Luc Willems licht toe, dat de vorige tafel aannemingsbedrijf Van Deurloo aanwezig 
was om hun woningbouwinitiatief toe te lichten. De kans van slagen is helaas 
minimaal; het plan lijkt onhaalbaar. Het rijk en de provincie bepalen grotendeels wat 
waar gebouwd mag worden. De tafel zou graag zien, dat wethouder Dingemans een 
keer aansluit om het gemeentelijke beleid voor de woningbouw in kleine kernen  toe 
te lichten (o.a. wie bepaalt hoeveel en waar er gebouwd gaat worden, welke  
afspraken zijn hierover gemaakt?) (actie) 

 
9. Initiatief Zonnepark 

Luc Willems geeft een korte toelichting op het initiatief voor een zonnepark langs de 

Sabinadijk. Grondeigenaar en initiatiefnemer RWE heeft in het afgelopen jaar de 

koers wat verzet; men wil toe naar een andere opzet en via STEM is daartoe opdracht 

uitgezet om dat door te gaan rekenen. Als daar een positief beeld uit komt dan kan 

op basis daarvan nadere afstemming plaatsvinden met de inwoners van Heijningen. 

 
 

10. Rondvraag 
Annie ten Cate  van de WMO -raad adviseert de gemeente.  Denk aan medische 
hulpmiddelen, mantelzorgers, huishoudelijke ondersteuning. Eerste stap is altijd 
bellen naar het WMO loket.  Maar om  beter te kunnen adviseren (gevraagd of 
ongevraagd) gaat de WMO raad nu zich meer laten zien bij de dorpstafels. 
Gerrit de Vos is vaste vertegenwoordiger/ aanspreekpunt voor Heijningen/ Fijnaart.  
Signalen mag je doorgeven aan de WMO raad via de dorpstafel./ website: 
www.wmoraadmoerdijk.nl. 
 
Paulien  Joosten; stelt zich zelf voor. Ze is wethouder van Zorg en Onderwijs, 
Inwonercommunicatie en ook Participatie vormt hier een belangrijk onderdeel van en 
dan vooral de dorpstafels, waar ook de politie /woon/ surplus bij aanschuiven. 
Momenteel wordt er gewerkt aan het Actieplan Samenwerken en Participatie, dat de 
basis zal gaan vormen voor allerlei verbeterstappen. Dat kan alleen maar lukken als 
we dit met zijn allen oppakken. Samen staan we voor een betere samenwerking met 
alle partijen!!! 
 
Dhr Verhagen:  vraagt om uitleg over een elektrische driewieler aan de WMO voor 
zijn zoon (actie) (Naschrift : wethouder Joosten heeft dit uitgezocht en heeft hierover 
contact opgenomen met dhr. Verhagen). 
 
Er is een vraag vanuit de school over een persoon met psychiatrische problemen, die 
naast de school woont. Dit probleem is bekend en speelt al jaren. Door 
Woonkwartier wordt uitgelegd, dat het juridisch heel moeilijk is om iemand het huis 
uit te zetten. Men blijft zoeken naar oplossingen voor dit slepende dossier. Dit wordt 
opnieuw met de wijk-GGZ besproken (actie). 
 

http://www.wmoraadmoerdijk.nl/


N. Rispens vraagt of het mogelijk is dat het Huis van de Wijk weer eens in het 
Pestalozzihuis komt. In het verleden kwamen er weinig mensen, dan wordt het 
stopgezet.   
Luc Willems licht toe, dat het Huis van de Wijk nog steeds bestaat, maar dat er voor 
wat betreft het spreekuur weinig animo voor was en dat er daarom voor een andere 
kleinere bezetting is gekozen, waarbij met name de wijkzuster een meer centrale rol 
speelt. Zijn er zaken voor andere partijen dan wordt dat doorgezet naar de juiste 
personen. Er is dus nog steeds een spreekuur iedere eerste woensdag van de maand 
van 14.00 – 16.00 uur.   
 
Martijn Willigers raadslid Moerdijk Lokaal stelt zich voor. Was vanavond toehoorder 
en heeft veel interessante zaken gehoord. 
 
Dhr. R. Pons geeft de tip om de uitnodiging voor de dorpstafel twee weken van te 
voren in Het Fijnaart Lokaal zetten en daarna een klein verslag  van wat er besproken 
is. Dit wordt meegenomen.(actie) 
 
Jasper Visser informeert welke wethouder gaat over geluidsschermen. Dit wordt 
uitgezocht (actie)(Naschrift: dit is wethouder Bennie Blom). 
 
Op 1 december is er in het in Pestalozzihuis een energie infoavond. Dit wordt nog 
extra onder de aandacht gebracht in de Moerdijk Bode en Fijnaart Lokaal. 
 

11. Sluiting 
Om 21.18 uur sluit de voorzitter de avond.  


